

慶祝您的驕人成就 CELEBRATING SUCCESS

Young Living會員以分享純正天然精油的方式改變世界,為此努力付出的您,值得受到重視和認可。 只要晉升,大家將會在各類平台了解和見證您的努力付出,包括國際年會、YoungLiving.com及會員電子通訊。

Young Living members change the world by sharing the gift of pure, authentic essential oils. The hard work and effort you put into achieving rank deserves recognition throughout the company.

As you rise in rank, your efforts are highlighted on different platforms, including at the International Grand Convention, YoungLiving.com, The Essential Edge News, and Grow! Essential News.

級別認可流程(適用於銀級或以上領袖):

Here's how the recognition system works (for Silvery and up leaders):







連續三個月維持新晉升的級別

Qualify for a new, higher rank for three consecutive months.



在第四個月獲YL認可

Receive recognition from YL on the fourth month.



維持新級別並於未來六個月內至少一次再度達到該級別

Maintain your new rank by achieving that rank again at least once in the next six months.

向下一級別衝刺! START WORKING ON YOUR NEXT RANK NOW!

認可級別:連續三個月維持該新晉升級別的資格

Qualifying for a rank: Achieving a rank for three consecutive months

維持級別: 在六個月內至少一次再度達到該級別的資格

Maintaining a rank: Achieving a rank at least once within six months of qualifying for the rank

欲獲認可為新晉升級別,您須連續三個月維持該新晉升級別的資格。您將於第四個月獲認可。 欲保持該新晉升級別,您須在達到該新晉升級別資格的最後一個月後的六個月內再次達到該級別資格。

To achieve recognition for a new rank, you must qualify for that rank for three consecutive months. You will be recognized at the new, higher rank beginning in the fourth month. To maintain that rank, you must achieve that rank again at least once within six months of the last month in which you qualified for that rank.

如您無法在六個月內重新達到該級別資格,您會被認可為該六個月內達到的最高佣金級別(highest paid rank)如您希望重新被認可為早前喪失的級別,則須連續三個月維持該級別的資格,作重新考核。

If you fail to achieve that rank within six consecutive months, you will be recognized at the highest paid rank for which you have achieved during that six-month period, and you will be required to requalify for the lost rank(s) before you can be recognized at that rank again. Requalification for a lost rank(s) includes achieving the lost rank(s) for three consecutive months before receiving recognition.